

Seega – Manfred oli oma pikaajalise, aktiivse ja tulemusliku õppetöö suure mürtsuga lõpetanud ning erru läinud!

M. R.

* * *

Mitveranstalter der Konferenz und langjähriger aktiver Teilnehmer (seit der ersten internationalen Konferenz, 1996 bis 2016) und Redakteur der internationalen wissenschaftlichen Zeitschrift „Estonische Gespräche über Wirtschaftspolitik“ Professor emeritus (Fachhochschule Kiel, Deutschland) Dr **Manfred Oskar Eitel Hennies** wird 85 Jahre Alt (**10.09.1938 – 18.10.2019**)

Mit Hochachtung,
die Arbeitsteams der Zeitschrift und der Konferenzen

* * *

Co-organizer of the conference and long-term active participant (since the first international conference, 1996–2016) and Editor of publications-journal „Estonian Discussions on Economic Policy“ Professor emeritus (Applied University of Kiel, Germany) Dr **Manfred Oskar Eitel Hennies** – 85 years (**10.09.1938 – 18.10.2019**)

Sincerely,
Organizing committee of the conference and
editorial board of the journal

* * * * *

PETER JOACHIM FRIEDRICH – 85 (3.03.1938)



Meie konverentsidel aktiivne osaleja (alates aastast 2006 kuni 2014 ja 2017–2018) ning kolmekeelse rahvusvahelise teadusajakirja „Eesti majanduspoliitilised väitlused“ toimetuskolleegiumi liige ja ajakirja paljude artiklite autor ning kaasautor, samuti suurepärase retsensent, Münchener Bundeswehri Ülikooli (Saksamaa LV) emeriitprofessor dr (alates 01.05.2006 Tartu Ülikooli majandusteaduskonna erakorraline professor, vanemteadur ja konsultant) **Peter Joachim Friedrich** sai 3. märtsil 2023 85-aastaseks.

Soovime viljakale kolleegile ja töömehele tervist, edu ja õnne edasistes tegevustes

Pikemalt ajakirja numbris: 1-2/2018

Lugupidamisega, ajakirja ja konverentside toimkonnad

* * *

Aktiver Teilnehmer der Konferenz (seit dem Jahr 2006 bis 2014 und 2017 – 2018) sowie Mitglied des Redaktionskollegiums der dreisprachigen internationalen Wissenschaftszeitschrift „Estonian Discussions on Economic Policy“, ebenfalls Autor und Co-Autor von mehreren Artikeln der Zeitschrift, Emeritprofessor der Universität der Bundeswehr München (Bundesrepublik Deutschland) (und später außerordentlicher Professor und leitender Wissenschaftler an der Universität Tartu) Dr. **Peter Joachim Friedrich** wurde 85 Jahre alt (**03.03.2023**).

Wir wünschen unserem fruchtbaren und arbeitsamen Kollegen Gesundheit, Erfolg und Glück bei seinen weiteren Tätigkeiten.

Mit Hochachtung,
die Arbeitsteams der Zeitschrift und der Konferenzen

* * *

Active participant in the conference (from 2006 to 2014 and 2017 – 2018) and a member of the editorial board of the international scientific journal *Estonian Discussions on Economic Policy* in three languages and author/co-author of many articles in the journal, professor emeritus of the University of the Bundeswehr Munich (Federal Republic of Germany) (and later visiting professor and senior researcher of the University of Tartu) Dr **Peter Joachim Friedrich** had his 85th birthday (on **03.03.2023**).

We wish our productive and hard-working colleague good health, success and happiness in his future activities.

Sincerely, Organizing committee of the conference and editorial board of the journal

* * * * * * * *

MART SÕRG – 80 (17.05.1943)



Ta lõpetas 1967. aastal Tartu Riikliku Ülikooli majandusteadlasena rahanduse ja krediidi erialal kaugõppes. 1973. aastal kaitses ta sealsamas majanduskandidaadi kraadi rahanduse, raharingluse ja krediidi erialal. 1989. aastal kaitses ta majandusdoktori kraadi Leningradi Finantsinstituudis.

Aastail 1962–1967 oli ta NSVL Riigipanga krediidiinspektor ja vanemkrediidiinspektor, aastail 1967–1969 Rapla Rajooni Põllumajandusvalitsuse plaanifinantsosakonna juhataja asetäitja, 1970–1975 juhataja

1975. aastal asus ta tööle Tartu Ülikooli, 1975–1980 oli ta rahanduse ja krediidi kateedri vanemõpetaja, 1980–1990 dotsent, alates 1990. aastast professor ja tänane emeriitprofessor.. Ta oli 1988–1990 ja 1996–1999 Tartu Ülikooli majandusteaduskonna